



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

10th November 2020

The 120th Anniversary Celebration Dinner

Dear Members,

This 'Notice' serves to inform Members that a "Celebration Dinner" for the 120th Anniversary is to be held on **Sunday, 6th December, 2020.**

Members and their spouses are welcome to participate. If you are interested to join for the dinner, please directly approach the Club Office for registration (Email: info@kbgc.com.hk / Fax: 23675123 is acceptable). However, due to the seating restriction, participants could only be entertained on first-come-first served basis.

Please also note that the deadline for entry will be on **Monday, 30th November, 2020.** Other than Members and their spouses, guests recommended by a Member will be reserved on a waiting list.

The dinner fee for Members and their spouses is HK\$250.00/person. The total cost is HK\$300.00/person, of which HK\$50.00/person is subsidised by the Club.

Guests recommended by Members are not entitled to be subsidised. The dinner fee for Guests is HK\$300.00/person.

At last, we regret to inform Members that apart from participation for the "Anniversary Celebration Dinner", table reservation and walk-in diners will not be served **in the evening on 5th (Saturday) and 6th (Sunday), December, 2020.**


Billy NG
Club Manager



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

120週年慶典晚宴

各位會員，

謹此敬告各會員，本會120週年“慶祝晚宴”定於2020年12月6日星期日舉行。

歡迎會員及其配偶參加。如閣下有興趣參加晚宴，請直接向寫字樓登記(電郵至 info@kbgc.com.hk/傳真至 23675123 均可)。但由於限聚令導致座位有限，參加者只能以先到先得的方式進行。

敬請留意報名截止日期是2020年11月30日星期一下午5時，並且除會員及其配偶外，會員的賓客只會安排在候補名單內。

會員及其配偶晚餐收費為每位港幣250元。消費總額為每位港幣300元，其中每位港幣50元由會所補貼。

會員的賓客不會享有津貼優惠，每位收取全數港幣300元的費用。

最後，很抱歉地通知各位會員，除了參加“週年慶典晚宴”以外，2020年12月5日(星期六)和6日(星期日)當天晚上不會接受預訂和即場顧客。



會所經理
吳天生 謹啟
2020年11月10日

120th Anniversary Celebration Dinner Entry Form



Date of Dinner: Sunday, 6th December, 2020 at 7pm

Fee: HK\$250/person. (The total cost is HK\$300/person. HK\$50/person is to be subsidised by the Club)

Closing Date for entry: 5pm on 30th November, 2020 (Monday)

	A/C No.	Member	Spouse	Signature
1.				
2.				
3.				
4.				
5.				
6.				
7.				
8.				
9.				
10.				
11.				
12.				
13.				
14.				
15.				
16.				
17.				
18.				
19.				

